



補充文件
環球優越自願醫保計劃

增值稅和商品及服務稅納入為合資格費用

本**補充文件**將附加於本**條款及保障**並構成其一部分。除另行釋義外，在本**條款及保障**和在本**補充文件**中所使用的字詞及表述，具有相同的涵意。

本**補充文件**將由2022年1月1日起生效（「**生效日期**」）。

由**生效日期**開始，以下條款及細則將應用於**條款及保障**：

1. 本**補充文件**的條款及細則將適用於在**生效日期**當日或之後所招致的**合資格費用**，**合資格費用**將包括就**傷病**所需的**醫療服務**而徵收的**增值稅和商品及服務稅**（如有）。
2. 就本**條款及保障**第七部分第13節而言，任何已退還予**保單持有人**或**受保人**（視情況而定）的**增值稅和商品及服務稅**將根據該第13節不受保障，並不得根據本**條款及保障**獲得支付。

釋義

增值稅和商品及服務稅

是指增值稅、商品和服務稅或其他性質類似的稅項、關稅或徵費，有關費用由相關稅務或類似機構，或政府部門就**傷病**所需的**醫療服務**而招致的費用收取或徵收。



SUPPLEMENT
Global Prestige VHIS Plan

Inclusion of VAT and GST as Eligible Expenses

This Supplement shall be attached to and form part of the Terms and Benefits. Unless otherwise defined, words and expressions used in the Terms and Benefits shall have the same meanings when they are used in this Supplement.

This Supplement shall take effect from 1 January 2022 ("**Effective Date**").

With effect from the Effective Date, the following terms and conditions shall be applied to the Terms and Benefits -

1. With respect to any Eligible Expenses incurred on or after the Effective Date, the terms and conditions in this Supplement shall be applicable, and Eligible Expenses shall include the VAT and GST (if any) charged or imposed on the expenses incurred for Medical Services rendered with respect to a Disability.
2. For the purpose of Section 13 of Part 7 of the Terms and Benefits, any VAT and GST which is refunded to the Policy Holder or Insured Person (as the case may be) shall be excluded pursuant to such Section 13, and shall not be recoverable under the Terms and Benefits.

Definition

"VAT and GST " shall mean value added taxes, goods and services taxes or other taxes, duties or levies of a similar nature, which may be charged or imposed by the relevant tax or similar authorities or governmental departments on the expenses incurred for Medical Services rendered with respect to a Disability